
Strona 1 z 9 
 

   R A D A   P O W I A T U 

 N O W O S O L S K I E G O 

ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 

BR.0002.68.2023                 

Nowa Sól, dnia 27 października 2023 r. 

 

Protokół nr 68/2023 

z LXVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 27 października 2023 roku 

 

LXVIII sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Pana Andrzeja Ziarka na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 ze zm.). 

▪ Zawiadomienie załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listami obecności.  

▪ Lista obecności – załącznik nr 2 i 3 niniejszego protokołu. 

O godz. 8:00 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek otworzył sesję i na 

podstawie list obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum  

i Rada jest władna do podejmowania uchwał. Następnie przywitał Starostę, Wicestarostę, 

Członków Zarządu oraz Skarbnika, a także przybyłych gości.  

Kolejno Rada Powiatu minutą ciszy uczciła pamięć zmarłego Pana Kazimierza Ekierta. 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek zapytał czy są wnioski do 

zaproponowanego porządku obrad. 

Radny Pan Przemysław Ficner złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt 11  

tj. podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nowosolskiego /załącznik  

nr 3a/. 

Radny Pan Romuald Fedorczak złożył wniosek o ogłoszenie przerwy w obradach  

w godzinach 9:45 – 11:45, celem umożliwienia radnym uczestnictwa w uroczystościach 

pogrzebowych Pana Kazimierza Ekierta. 

Następnie Przewodniczący wobec braku innych wniosków, poddał wniosek Pana 

Przemysława Ficnera pod głosowanie. 

Głosowanie za uwzględnieniem wniosku o wycofanie pkt 11 z porządku obrad: 

▪ „za” – 11, 

▪ „przeciw” – 9, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 20 radnych. Rada uwzględniła wniosek. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie LXVIII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

4. Informacja o funkcjonowaniu Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2024 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Nowosolskiego 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2024”.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom oświatowych jednostek organizacyjnych Powiatu 

Nowosolskiego dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy 

oraz warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw a także kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 

za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 

2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2023 – 2035. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Nowosolskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na rok 2023. 

12. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych oraz o wynikach egzaminów 

maturalnych i potwierdzających kwalifikacje w zawodzie w roku szkolnym 2022/2023. 

13. Przyjęcie informacji o przygotowaniu szkół i placówek oświatowych Powiatu 

Nowosolskiego  do funkcjonowania w roku szkolnym 2023/2024. 

14. Informacja Starosty Nowosolskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych 

za rok 2022. 

15. Informacja z przeprowadzonej analizy  oświadczeń majątkowych na rok 2022 złożonych 

Przewodniczącemu Rady Powiatu Nowosolskiego. 

16. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

17. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 

a następnie przystąpił do przeprowadzenia głosowania zatwierdzającego porządek obrad po 

wprowadzonych zmianach: 

Głosowanie: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 1, 

▪ „wstrzymuję się” – 4. 

Głosowało 19 radnych. Rada zatwierdziła porządek obrad. 

Ad 3.  

Głosami 15 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymuję się” Rada przyjęła protokół z LXII sesji. 
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Ad 4. 

Rada zapoznała się z informacją o funkcjonowaniu Wielospecjalistycznego Szpitala 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli /załącznik nr 4/. 

Dyskusja 

Radny Pan Łukasz Kempa podkreślił wagę szpitala w regionie oraz zaakcentował 

konieczność udzielenia wsparcia finansowego tej jednostce. Przekazał, że Komisja Ochrony 

Zdrowia i Pomocy Społecznej złożyła wniosek do Zarządu o uwzględnienie potrzeb szpitala  

w projekcie budżetu na rok 2024. 

Radna Pani Alina Śmigiel zapytała o etap realizacji udzielenia dotacji przyznanej szpitalowi 

oraz warunki konieczne do spełnienia, celem otrzymania przyznanego przez Premiera tomografu 

komputerowego, jakiej on jest wartości. 

Pani Bożena Osińska dyrektor WSSPZOZ w Nowej Soli odpowiedziała, że w dniu 

wczorajszym otrzymała informację o uruchamianiu projektów i trwających procedurach, 

przewidywalnie za kilka tygodni szpital otrzyma wzory umów będące gwarancją pozyskania 

środków na zakupy sprzętowe. Następnie wyraziła zadowolenie z przyznania tomografu dla 

szpitala oraz poinformowała o jego danych technicznych i rozpoczęciu przygotowań do montażu, 

wartość urządzenia to ponad dwa miliony złotych. 

Radny Pan Mariusz Stokłosa zaapelował do Zarządu aby w trakcie konstruowania 

przyszłorocznego budżetu uwzględnić w nim kwotę w wysokości analogicznej do kwoty, którą 

powiat spłacał zadłużenie szpitala we Wschowie, zaproponował również aby były to środki 

cyklicznie przeznaczane na nowosolski szpital oraz waloryzowane. Dodatkowo zaakcentował, że 

oprócz tej kwoty, w sytuacjach zgłaszanych przez dyrektora należy wygospodarować środki na 

dodatkowe wsparcie jednostki. 

Ad 5. 

Pan Marek Skrzypczak Główny Specjalista ds. Zarządzania Kryzysowego przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 

innych obiektów pływających na rok 2024 wraz z uzasadnieniem /załącznik nr 5/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji do przedstawionego projektu uchwały – opinia jednogłośnie 

pozytywna.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie imienne nad podjęciem uchwały. 

Głosowanie: 

▪ „za” – 21, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 5a. 

➢ Uchwała nr LXVIII/395/2023 – załącznik nr 5b. 

Ad 6. 

Pani Renata Giertych Inspektor w Wydziale Organizacyjnym zreferowała projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Nowosolskiego z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2024” /załącznik nr 6/. 
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Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji do przedstawionego projektu uchwały – opinia jednogłośnie 

pozytywna. 

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

W Systemie Rada głosowało 16 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów „za” w protokole złożyli: 

Z. Muszyński, S. Wojtasik, A. Dela, A. Śmigiel, P. Zwolski.  

Głosowało 21 radnych (21-„za”, 0-„przeciw”, 0-„wstrzymuję się”). Rada podjęła uchwałę. 

➢ Uchwała Nr LXVIII/396/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 6a. 

Ad 7.  

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Pani Bogumiła Sadowa 

omówiła projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom oświatowych jednostek organizacyjnych Powiatu Nowosolskiego 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz warunków 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw a także kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia 

dydaktyczno – wychowawcze /załącznik nr 7/. 

Pan Grzegorz Zwarycz Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Spotu 

przedstawił opinię komisji do przedstawionego projektu uchwały – opinia pozytywna.  

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji do przedstawionego projektu uchwały – opinia pozytywna (2 „za”,  

2 „wstrzymuję się”). 

Dyskusja 

Pan Krzysztof Galerczyk zapytał jak dotychczas kształtowały się dodatki funkcyjnych dla 

dyrektora i wicedyrektora wyrażone w uchwale w przedziale kwotowym. 

Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że dodatki były przyznawane z górnej granicy 

przedziału kwotowego należnego dyrektorowi i wicedyrektorowi oraz podała przykładowe kwoty. 

Dodatkowo wyjaśniła, że stawki dodatków dla kierowników ustala dyrektor. 

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 1. 

W Systemie Rada głosowało 17 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów „za” w protokole złożyli: 

S. Wojtasik, Z. Muszyński, P. Zwolski. 

Głosowało 20 radnych (19-„za”, 0-„przeciw”, 1-„wstrzymuję się”). Rada podjęła uchwałę. 

➢ Uchwała Nr LXVIII/397/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 7a. 

Ad 8. 

Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2023 rok /załącznik nr 8/. 
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Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji do przedstawionego projektu uchwały – opinia pozytywna (2 „za”,  

1 „przeciw”, 1 „wstrzymuję się”). 

Dyskusja 

Pan Przemysław Ficner poprosił o wyjaśnienie kwoty 900 000 zł dot. budowany wiaduktu 

do Konradowa, czy ona pochłania w głównej mierze kwotę 400 000 zł, a pozostała jej część 

zwiększa deficyt. 

Pan Emil Chwiałkowski odpowiadając poinformował, że na obwodnicę Konradowa 

przeznaczono kwotę 905 000 zł, 34 000 zł na kształcenie zawodowe, a kwotę  428 000 zł  

z subwencji dodatkowej z nagród Komisji Edukacji Narodowej a tym samym deficyt zwiększy się 

o 510 987,90 zł czyli łącznie na 2 zadania 939 000 zł minus 428 000  zł to na zwiększenie deficytu 

510 000 zł. 

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 5. 

W Systemie Rada głosowało 19 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów w protokole złożyli: „za” 

– S. Wojtasik, Z. Muszyński.   

Głosowało 21 radnych ( „za”–16, „przeciw”–0, „wstrzymuję się”–0). Rada podjęła uchwałę. 

➢ Uchwała Nr LXVIII/398/2023 (10-R) Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 8a. 

Ad 9. 

Pan Emil Chwiałkowski zreferował projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego na lata 2023 – 2035 /załącznik nr 9/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji do przedstawionego projektu uchwały – opinia pozytywna (2 „za”,  

2 „wstrzymuję się”). 

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 12, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 4. 

W Systemie Rada głosowało 16 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów w protokole złożyli:  

S. Wojtasik, Z. Muszyński, A. Dela – „za”.   

Głosowało 19 radnych ( „za”–15,  „przeciw”–0, „wstrzymuję się”–4). Rada podjęła uchwałę. 

➢ Uchwała Nr LXVIII/399/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 9a. 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji  

z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego. /załącznik nr 10/. 

Dyskusja 

Pan Przemysław Ficner złożył wniosek o ogłoszenie przerwy w obradach. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego o ogłoszenie przerwy. 

Głosowanie:  

▪ „za” – 14, 
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▪ „przeciw” – 1, 

▪ „wstrzymuję się” – 1. 

Rada Powiatu uwzględniła wniosek o przerwę. 

 O godzinie 8:54 Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

 O godzinie 9:03 Przewodniczący wznowił obrady. 

Dyskusja 

Radny Pan Grzegorz Zwarycz poprosił Pana Marcina Kulę o podanie uzasadnienia swojej 

decyzji. 

Pan Marcin Kula przypomniał, że rezygnacja z członkostwa w Komisji Rewizyjnej jest 

formą manifestu przeciwko działaniom partyjnym części radnych oraz wskazał na różnice  

w sposobie pracy Komisji Rewizyjnej i Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu oraz ocenił zmianę 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, jako nieuzasadnioną. 

Pan Grzegorz Zwarycz zaakcentował, że przedmówca nigdy wcześniej nie zgłaszał uwag do 

sposobu pracy Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu. 

Podsumowując Przewodniczący Rady podkreślił, że rezygnacja z członkostwa w komisji 

jest oświadczeniem woli radnego i nie ma potrzeby jego uzasadniania. 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad podjęciem uchwały  

w Systemie Rada, radni zgłosili prośbę o reasumpcję głosowania. Przewodniczący przychylił się 

do prośby i ogłosił reasumpcję głosowania. 

Kolejno Przewodniczący przeprowadził głosowanie imienne nad podjęciem uchwały. 

Głosowanie: 

▪ „za” – 6, 

▪ „przeciw” – 1, 

▪ „wstrzymuję się” – 12. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 10a. 

➢ Uchwała nr LXVIII/400/2023 – załącznik nr 10b. 

Ad 11. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Sylwia Wojtasik przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2023. 

/załącznik nr 11/. 

Dyskusja 

Radny Pan Jarosław Intek zwrócił uwagę, że projekt ten nie został omówiony przez 

wszystkich członków komisji oraz wskazał na niewłaściwą formę zwoływania posiedzeń komisji, 

a tym samym na bezpodstawne otwarcie posiedzenia komisji podczas wspólnego posiedzenia 

komisji rady, wskazując na opinię prawną na podstawie której, posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

zwoływane są przez jej Przewodniczącego. 

Pani Sylwia Wojtasik wyjaśniła, że w dniu 16 października odbyło się posiedzenie komisji 

wspólnie z Komisją Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu, a następnie było kontynuowane już 

oddzielnie, o czym informowała członków oraz przejrzała pobliskie korytarze aby jeszcze raz 

poinformować przedmówcę. Pozostali członkowie komisji zgłosili tematy do rozszerzenia planu 

pracy dlatego też zostały one zgłoszone przez przewodniczącą w formie uchwały. 
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Pan Przemysław Ficner przypomniał, że jako jeden z argumentów Pani Zenobii Kubickiej 

do złożenia rezygnacji z członkostwa w komisji było m.in. nieustalanie planu pracy. Następnie 

powołując się na słowa innego radnego, przypomniał, że to rada ustala plan pracy Komisji 

Rewizyjnej i może również ten plan zmieniać. 

Pani Iwona Brzozowska odnosząc się do wypowiedzi radnego Pana Jarosława Intka 

podkreśliła, że radny nie zgłaszał uwag do treści uchwały, a jedynie do sposobu jej procedowania 

przez Komisje Rewizyjną, ponadto dodała, że uczestniczyła w posiedzeniu komisji,  

w październiku i Przewodnicząca zamknęła posiedzenie, a nie poinformowała o zmianie jego 

lokalizacji. 

Pani Sylwia Wojtasik wyjaśniła, że w jej ocenie wszystkie procedury zarówno zmiany  

w planie pracy komisji, jak i przygotowania projektu uchwały zostały spełnione.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek podsumowując dyskusję przypomniał, 

że projekt był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji i nie było do niego uwag, 

ponadto wskazał, że inicjatywa uchwałodawcza dotyczy wszystkich radnych, nie tylko komisji. 

Pan Sławomir Kwietniowski Radca Prawny wskazał, że kwestia sporna radnych dotyczy 

procedowania projektu uchwały na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, zgodnie z postanowieniami 

Statutu pracami komisji kierują przewodniczący, dbając również o formalne zwołanie posiedzenia 

oraz sporządzenia protokołu, który pozwoliłby odtworzyć sytuację, o której mówią poszczególni 

członkowie komisji.  

Pani Bogumiła Gramza przedstawiła agendę posiedzenia Komisji Rewizyjnej wraz Komisją 

Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu oraz wszystkie działania, które odbyły się w momencie 

rozpoczęcia oddzielnej pracy tych komisji. Na zakończenie poinformowała, że Przewodnicząca  

w trakcie obrad sporządzała protokół, który jeszcze nie jest gotowy.  

Pani Sylwia Wojtasik ponownie omówiła swoje działania w trakcie posiedzenia komisji  

w dniu 16 października, celem procedowania w pełnym składzie, po zmianie miejsca 

obradowania.  

Pani Zenobia Kubicka oceniła aktualną pracę Komisji Rewizyjnej jako właściwą oraz  

w nawiązaniu do słów mecenasa podkreśliła proceduralne działania komisji. 

Przewodniczący zwrócił uwagę, że wniosek o wprowadzenie projektu uchwały pod obrady 

rady złożyła przewodnicząca komisji. 

Pani Iwona Brzozowska Starosta Nowosolski zwróciła uwagę na brak protokołu  

z posiedzenia komisji w dniu 16 października, który pomógłby rozwiać wątpliwości czy i kiedy 

posiedzenie zostało zamknięte. Kolejno zauważyła, że przewodnicząca otworzyła komisję w dniu 

24 października mimo, że było to wspólne posiedzenie komisji oraz zapytała czy przewodnicząca 

zwołała posiedzenie komisji na ten dzień. 

Pani Sylwia Wojtasik po raz kolejny wskazała działania, które poczyniła w momencie 

rozpoczęcia oddzielnego posiedzenia komisji.  

Pan Jarosław Intek złożył wniosek o zamknięcie dyskusji oraz podkreślił, że nie wnosił uwag 

do treści uchwały, a jedynie na nieprawidłowy tryb zwoływania posiedzeń komisji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego. 

Głosowanie:  

▪ „za” – 19, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Rada Powiatu uwzględniła wniosek o zakończenie dyskusji. 
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Kolejno Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad podjęciem uchwały.  

Głosowanie w Systemie Rada za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 9, 

▪ „przeciw” – 1, 

▪ „wstrzymuję się” – 2. 

W Systemie Rada głosowało 12 radnych. Prośbę o odnotowanie głosów w protokole złożyli:  

P. Ficner, S. Wojtasik – „za”. Głosowało 14 radnych ( „za”-11,  „przeciw”-1,  „wstrzymuję się”-

2). Rada podjęła uchwałę. 

➢ Uchwała Nr LXVIII/401/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 11a. 

Pan Jarosław Suski oświadczył, że nie wziął udziału w dyskusji oraz w głosowaniu, ponieważ 

uważa, że omówiony projekt nie spełnia podstawowych zasad techniki prawodawczej. 

Pani Sylwia Wojtasik zwróciła uwagę, że takie uwagi powinno się zgłaszać podczas 

wspólnego posiedzenia komisji, co pozwoliłoby na ewentualne naniesienie poprawek. 

Ad 12. 

Rada Powiatu zapoznała się i przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych oraz 

o wynikach egzaminów maturalnych i potwierdzających kwalifikacje w zawodzie w roku 

szkolnym 2022/2023 /załącznik nr 12/. 

Ad 13. 

Rada Powiatu zapoznała się i przyjęła informację informacji o przygotowaniu szkół  

i placówek oświatowych Powiatu Nowosolskiego  do funkcjonowania w roku szkolnym 

2023/2024 /załącznik nr 13/. 

Ad 14. 

Starosta Nowosolski Pani Iwona Brzozowska przedstawiła informację Starosty  

z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za rok 2022 /załącznik nr 14/. 

Ad 15.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Andrzej Ziarek przedstawił informację  

z przeprowadzonej analizy  oświadczeń majątkowych na rok 2022 /załącznik nr 15/ dodatkowo 

odczytał treść analizy oświadczeń przeprowadzonej przez Urząd Skarbowy w Nowej Soli. 

Ad 16. 

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 16/. 

Ad 17. 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Pan Przemysław Ficner odczytał wniosek radnych o zobligowanie Zarządu do 

przygotowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej uwzględniającego 

przeznaczenia kwoty 400 000 zł na wynagrodzenia i pochodne /załącznik nr 17/. 

Pan Andrzej Ziarek odczytał wniosek w sprawie wyznaczenia kierunków działania dla 

Zarządu Powiatu /załącznik nr 18/. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie zgłoszonych wniosków. 
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Głosowanie za przyjęciem pierwszego wniosku: 

▪ „za” – 12, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 6. 

Głosowało 18 radnych. Rada przyjęła wniosek. 

Głosowanie za przyjęciem drugiego wniosku: 

▪ „za” – 12, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 6. 

Głosowało 18 radnych. Rada przyjęła wniosek. 

Ad 18. 

W sprawach różnych Przewodniczący poinformował, że kolejna sesja jest planowana na 

ostatni piątek listopada. 

Ad 19. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 09:40 Przewodniczący Rady 

Powiatu Pan Andrzej Ziarek zamknął LXVIII sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 

Nagranie przebiegu obrad CD zał. nr 19. 

protokół przygotowała Patrycja Jastrzębska 

PRZEWODNICZĄCY 

RADY POWIATU 

 

Andrzej Ziarek 


